
 

 

Z Á P I S N I C A č. 2 
 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok    
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava - Staré Mesto zo dňa 25.02.2015,  

konanej v Staromestskej sieni od 15.30 hod. 
_________________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Bc. Ivan BÚTORA, Ing. arch. Ľubomír BOHÁČ, Ing. Miroslav KOLLÁR, 

MHA, Viktor MURÁNSKY, PaedDr. Barbora ORÁČOVÁ, PhD., Mgr. 
Vladimír PALKO, Mgr. art. Veronika REMIŠOVÁ, M.A. ArtD., Ing. Kristián 
STRAKA, Ing. Tomáš ZIEGLER  

   
Prizvaní: Ľuboš Halák, Vanda Švajlenová 
  
Ospravedlnení:   
 
 
Program rokovania: 
 

1. dopravná situácia Šulekova-Holubyho 

2. rôzne. 

 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 
 
 

1.  Dopravná situácia Šulekova-Holubyho 
Predseda komisie privítal p. Švajlenovú a  p. Haláka na zasadnutí komisie a požiadal ich 
o zhrnutie doterajšieho vývoja v riešení dopravnej situácie na Holubyho/Šulekovej ulici.  
P. Švajlenová uviedla, že aj ona je členkou OZ Hrad –Slavín a teda nie všetci členovia OZ Hrad 
– Slavín sú za zachovanie tranzitu na Holubyho/Šulekovej ulici. 
P. Halák spolu s p. Švajlenovou zhrnuli doterajšie návrhy riešení dopravnej situácie, upozornili 
na existujúcu petíciu za uzavretie hornej Šulekovej ulice, ktorú podpísalo viac ako 70 
obyvateľov. Taktiež ale vznikla petícia občanov, ktorí nesúhlasia s uzatvorením hornej časti 
Šulekovej ulice. Uviedli, že komisia dopravy v minulosti zvažovala viacero alternatív riešenia 
dopravnej situácie – dopravné značenie zákaz vjazdu, pevná zábrana, spomaľovače. Krajským 
dopravným inšpektorátom bola taktiež vykonaná analýza dopravno-bezpečnostnej situácie. 
Umiestnenie dopravného značenia zákaz vjazdu a jeho dodržiavanie by bolo ťažko 
kontrolovateľné, musela by byť zabezpečená stála prítomnosť dopravnej polície.  
Inštalácia spomaľovačov by nezabránila tranzitu a skomplikovala by zimnú údržbu komunikácií.  
Ďalej uviedli, že komunikácia na Holubyho a Šulekovej je v zlom technickom stave a ulica má 
slúžiť len na prístup k domom a nie na tranzit. Uviedli, že Šulekova nespĺňa parametre pre 
bezpečný prejazd, pretože v hornej časti chýba chodník a je ohrozovaná bezpečnosť chodcov. 
Holubyho má sklon vozovky viac ako 20 stupňov, čo najmä v zimných mesiacoch komplikuje 
dopravnú situáciu. 
Poukázali na to, že na dopravnej komisii konanej 10.6.2014 došlo k prijatiu uznesenia komisie, 
že súhlasí s možným fyzickým uzatvorením Šulekovej ulice na dobu 6 mesiacov a s priebežným 
vyhodnocovaním dopravnej situácie na okolitých uliciach. 



 

 

 
Pán Halák predstavil projekt dopravného značenia, ktorí si dali na vlastné náklady vypracovať u 
autorizovanej firmy na základe pôvodného uznesenia dopravnej komisie. 
P. Muránsky prečítal stanovisko ďalších členov OZ Hrad – Slavín, ktorí majú na uzatvorenie 
Šulekovej ulice opačný názor. Podľa nich po uzatvorení ulice hrozí, že sa doprava presunie na 
okolité ulice - Novosvetskú, Partizánsku, Mišíkovu, ktorých obyvatelia následne v budúcnosti 
taktiež môžu požadovať uzatvorenie ulíc. Uzatvorením Šulekovej ulice by sa vytvoril precedens. 
 
Prítomní poslanci sa zhodli na uzatvorení horného úseku Šulekovej ulice na dobu šiestich 
mesiacov spôsobom, ktorý umožní prejazd v krízových situáciách.  
 
 
Uznesenie č.  4/2015: 
 
Komisia odporúča fyzické uzatvorenie horného úseku Šulekovej ulice na dobu 6 mesiacov s 
použitím dopravného zariadenia, ktoré bude umožňovať prejazd v krízových situáciách a s 
priebežným vyhodnocovaním dopravnej situácie na okolitých uliciach.  
 
Hlasovanie:    prítomní: 9    za: 8    proti: 0    zdržal sa: 1    nehlasoval:  
 
 

2. Rôzne. 

Poslankyňa Barbora Oráčová otvorila otázku sprejazdnenia Hrebendovej ulice, ktorá je už 
niekoľko rokov zahradená fyzickou zátarasou, pričom v minulosti bola prejazdná. P. Oráčová 
upozornila na existenciu petície za sprejazdnenie, ktorú podpísalo minimálne 500 obyvateľov. P. 
Muránsky upozornil, že Hrebendova by mohla slúžiť aj na prístup do lokality Bôrik od nábrežia 
a Mlynskej doliny, pričom dnes sú pre neprejazdnú Hrebendovu zbytočne zaťažené niektoré iné 
miestne komunikácie. 
Predseda komisie aj viacerí členovia upozornili, že uznesenie k tejto problematike by bolo 
vhodné prijať až po lepšom oboznámení sa všetkých členov komisie s danou lokalitou 
a s existujúcimi podkladmi (napríklad nesúhlasné stanovisko KDI). 
 
 
Uznesenie č.  5/2015: 
 
Komisia žiada zabezpečiť sprejazdnenie Hrebendovej ulice a osadenie dopravného značenia 
„úsek bez zimnej údržby“.  
 
Hlasovanie:    prítomní: 8    za: 8    proti: 0    zdržal sa: 0    nehlasoval: 0 

 
 
P. Oráčová otvorila otázku dopravnej situácie na ulici Pri suchom mlyne, ktorá je nadmerne 
zaťažená tranzitujúcou dopravou medzi Brnianskou a Lamačskou cestou. P. Bútora uviedol, že 
pre objektívne zhodnotenie stavu by bolo vhodné zabezpečiť meranie dopravy. Komisia sa môže 
problematike venovať na ďalších zasadnutiach po spracovaní podkladov. 
 
P. Oráčová upozornila na zvýšený tranzit ťažkej nákladnej dopravy po Búdkovej ulici a navrhla 
obrátiť sa na magistrát hl. mesta SR Bratislavy. 



 

 

 
Uznesenie č.  6/2015: 
 
Komisia žiada dopravné oddelenie, aby sa obrátilo na magistrát hl. m. SR Bratislavy vo veci 
dodržiavania predpísanej hmotnosti nákladných vozidiel na ulici Búdkovej ulici. Taktiež žiada, 
aby boli urobené merania intenzity prejazdu nákladných vozidiel na Búdkovej a Lovinského 
ulici za účelom obmedzenia tranzitnej ťažkej nákladnej dopravy.   
 
Hlasovanie:    prítomní: 8    za: 8    proti: 0    zdržal sa: 0    nehlasoval: 0 

 

P. Kollár otvoril otázku parkovania na Justičnej ulici v priebehu rekonštrukcie Ústavu na výkon 
väzby. Navrhol, aby stavebník v prípade zaujatia šiestich parkovacích miest pre potreby 
stavebných prác vytvoril, resp. zaplatil iné parkovacie miesta pre rezidentov alebo návštevníkov 
Justičnej ulice. Väčšina poslancov nesúhlasila s vytvorením parkovacích miest v zeleni na 
Chorvátskej ulici. 
P. Straka požaduje riešenie situácie dopravného režimu v pešej zóne v Starom Meste. Komisia sa 
bude tomutu problému venovať na ďalších zasadnutiach. 
P. Remišová navrhla, aby mestská časť rokovala s developermi kancelárskych a bytových 
objektov v Starom Meste resp. ich zaviazala v územnom alebo stavebnom konaní, aby nevyužité 
parkovacie miesta v podzemných garážach umožnili odkúpiť rezidentom okolitých ulíc za 
zvýhodnené ceny, alebo im umožnili v nočných hodinách bezplatne parkovať na týchto 
parkovacích miestach. 

 
 
 
 
 

                                                                  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
Čas zahájenia komisie: 15:30 
Čas ukončenia komisie: 18:15 
 
 
 
Zapisovateľ: Ing. Lukáš Kamenistý, telefón: 59 246 326, mobil: 0903 787 493 
e-mail: lukas.kamenisty@staremesto.sk  
 
 
 
 
Rozdeľovník: 
 

1. Mgr. Radoslav ŠTEVČÍK 

2. JUDr. Peter JESENSKÝ  

3. Bc. Ivan BÚTORA 

4. Ing. arch. Ľubomír BOHÁČ 

5. Ing. Martin BORGUĽA 

6. Ing. Miroslav KOLLÁR, MHA  

7. Viktor MURÁNSKY 

8. Mgr. PaedDr. Barbora ORÁČOVÁ, PhD.  

9. Mgr. Vladimír PALKO  

10. Mgr. art. Veronika REMIŠOVÁ, M.A. ArtD. 

11. Ing. Kristián STRAKA 

12. Ing. Jana ŠPANKOVÁ 

13. Ing. Tomáš ZIEGLER 

14. Ing. Oliver PARADEISER 

15. Ing. Tatiana KRATOCHVÍLOVÁ 

16. referát organizačný 


